
恒隆石材--厦门水头仓库

产品名称 恒隆石材--厦门水头仓库

公司名称 杭州恒隆石材有限公司

价格 面议

规格参数 面积:3000（㎡）
主要用途:储存石材
建筑年达:40

公司地址 中国 浙江 杭州 江干区
下沙德胜东路2536号闽发石材市场西区4..

联系电话 0571-87385700

产品详情

杭州恒隆石材有限公司是一家及国外天然石材进口、国内石材矿山开发为一体的企业。已与多家跨国公
司达成长期战略合作协议，城堡米黄为aiharbi集团与我们在沙特的矿山合作公司，萨尔斯米黄为stone
roots公司与我们在埃及的矿山合作公司，贝鲁特米黄为m.a.s mining公司与我们在黎巴嫩的矿山合作公司
。以及国内自有开发矿山新品种--钻石黄。其中我们是沙特黄金钻花岗岩在中国最大的供应商，是城堡
米黄石灰石的中国独家代理商。黄金钻年进口量200000平方米，城堡米黄年进口量800000平方米。在中国
各大石材集散地：北京、天津、上海、杭州、福建水头均设有仓库，就地辐射销售，方便客户，能更好
地做好售后服务。   
公司秉着“做专、做强”的理念，衔接以专业的服务为广大客户提供物美价廉的产品。

    hangzhou henglong stone company is a large comprehensive enterprise integrating import，sales and mine
exploitation. after a decade of rapid development, henglong stone has established a comprehensive strategic
partnership with different countries’ top stone company. such as castle beige, it is cooperative mined with alharbi
group in saudi arabia. and for beirut beige, it is cooperative mined with m.a.s mining in lebanon, also for sarls beige, it
is cooperative mined with stone roots company in egypt. and another new exclusive product golden diamond which is
mined by henglong stone company in china. henglong stone company is the biggest supplier of saudi tropic brown ,
also it is the exclusive agency of castle beige in china. each year, henglong stone company import 200000 m2 of tropic
brown and 800000 m2 of castle beige, which is stored in its warehouses of beijing, tianjin, shanghai, hangzhou, and
shuitou, which will be more convenience for client and guarantee client proximity and service.    hangzhou
henglong stone adheres to the philosophy of “more professional, stronger“，connecting professional service to
offer high quality and inexpensive product to clients.

"恒隆石材--厦门水头仓库"的面积为3000（㎡），配套设施是办公室，建筑年达为40，装修情况是水泥，
主要用途为储存石材，物业地址是厦门
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